



海运
By Sea

编号: 220100320411271

日期: 2022年2月24日



货物运输条件鉴定书

CERTIFICATION FOR SAFE TRANSPORT OF CHEMICAL
GOODS

(危险货物)

(Dangerous goods)

样品名称: 1040 酚醛改性聚酯浸渍漆

Sample Name: 1040 Phenolic Modified Polyester

Impregnating Varnish

委托单位: 河南省亚安电力科技有限公司

供应商: 河南省亚安绝缘材料厂有限公司



检验鉴定报告

电话 (Tel): 0519-83277160

公司 (Co.): 中国检验认证集团江苏有限公司

编号/No: 220100320411271

日期/Date: 2022年2月24日

INSPECTION REPORT

货物运输条件鉴定书

CERTIFICATION FOR SAFE TRANSPORT OF CHEMICAL GOODS

样品名称 Sample Name	中文 Chinese	1040 酚醛改性聚酯浸渍漆
	英文 English	1040 Phenolic Modified Polyester Impregnating Varnish
委托单位 Consignor	河南省亚安电力科技有限公司 HENAN YAAN ELECTRIC POWER TECHNOLOGY CO.,LTD	
供应商 Supplier	河南省亚安绝缘材料厂有限公司 HENAN YAAN ELECTRICAL INSULATION MATERIAL PLANT CO.,LTD	
检验方法、程序 Inspection Methods and Procedures	国际海事组织《国际海运危险货物规则》(40-20版) IMO International Maritime Dangerous Goods Code (40-20 Edition)	

一、 样品信息 (Sample information)

淡黄色液体。闪点 (闭杯, °C): 26.5。

Light yellow liquid. Flash point(Closed cup, °C): 26.5.

二、 鉴定结论 (Identification Conclusion)

1.危险性识别: 易燃液体 (主)。	1.Hazards identification: Flammable Liquid(main).
2.海运按照IMO IMDG Code办理的类项: 运输名称: 树脂溶液,易燃的 主要危险性: 3 次要危险性: - UN编号: UN1866	2.Suggestion according to IMO IMDG Code: Shipping Name: RESIN SOLUTION flammable Class or Division: 3 Subsidiary Risk: - UN Number: UN1866
3.包装要求: 按III类包装要求办理。	3.Packaging requirements: Packing Group III.

签发 (Approver): For and on behalf of
CCIC JIANGSU CO., LTD.
中国检验认证集团江苏有限公司

签发日期 (Issue Date): 2022年2月24日

4 王珍
授权签字人 Authorized Signature (s)



检验鉴定报告

电话 (Tel): 0519-83277160

公司 (Co.): 中国检验认证集团江苏有限公司

编号/No: 220100320411271

日期/Date: 2022 年 2 月 24 日

INSPECTION REPORT

货物运输条件鉴定书

CERTIFICATION FOR SAFE TRANSPORT OF CHEMICAL GOODS

鉴定项目 Identification Items	鉴定结果 Identification Conclusion Results
爆炸危险性鉴定 Identification of Explosive Hazard	该货物不属于爆炸品。 The product is not classified in Explosives.
易燃危险性鉴定 Identification of Flammable Hazards	该货物属于第 3 类易燃液体。 The product is classified in Class 3 Flammable liquids .
氧化危险性鉴定 Identification of Oxidative Hazards	该货物不属于氧化剂和有机过氧化物。 The product is not classified in oxidizing substances and organic peroxides.
毒害及传染危险性鉴定 Identification of Toxic & Infectious Hazards	该货物不属于有毒和传染性物质。 The product is not classified in toxic and infectious.
放射危险性鉴定 Identification of Radioactive Hazard	该货物无放射危险性。 The product is not classified in radioactive material.
腐蚀危险性鉴定 Identification of Corrosive Hazard	该货物不属于腐蚀品。 The product is not classified in corrosives.
其他危险性鉴定 Identification of other Hazards	该货物无其他危险性。 The product presents no other dangerous properties.



----- 结束 -----



检验鉴定报告

电话 (Tel): 0519-83277160

公司 (Co.): 中国检验认证集团江苏有限公司

编号/No: 220100320411271

日期/Date: 2022年2月24日

INSPECTION REPORT

报告书使用约定

Terms of the Using of the Report

1. 我司依据委托人 (托运人或其代理人) 提供的货物及其运输信息, 确定货物的运输条件并出具此报告书。
The report is issued by CCIC according to the information of the goods and the information of its shipping provided by the applicant (shipper or his agent).
2. 依据鉴别的需要, 我司要求委托人提供真实、完整的货物样品及资料。
According to the demand of identification and classification, CCIC requires the applicant to provide true and exact sample and data of the cargo.
3. 委托人保证申报的货物和/或提供的样品及资料 (如样品性状、组份信息等) 与交运的货物是相同的, 如有不符, 所涉及的法律及其他后果均由委托人自行承担。
The applicant guarantees that the declared goods and/or the sample and data (such as sample characteristics, component information, etc.) that provides should be identical with the contents of cargo that is to be transported. Otherwise, the applicant shall bear all legal responsibilities and other consequences due to it.
4. 我司仅对检测样品的鉴别结果负责。
CCIC is only responsible for the identification and classification of the sample tested provided by the applicant.
5. 本报告经签字并加盖我司印章后生效。
This report will be effective only after it is signed by the approver and stamped by CCIC.
6. 货物的运输方式应与鉴定书中的运输方式保持一致, 不同的运输方式, 鉴定结论可能存在差异。
The transportation mode of goods should be the same as the mode of the certificate in terms of different transportation modes may have different conclusions.
7. 我司保证本报告的客观公正性, 对委托单位的商业信息、技术文件等商业秘密履行保密义务。
CCIC guarantees the objectivity and fairness of this report, and carries out confidentiality obligations on business secrets such as business information, technical documents and so on.
8. 本鉴定书不考虑国家和经营人差异。
This certificate takes no account of the State and Operator Variations.
9. 私自转让、复制、盗用、冒用、涂改、或以任何媒体形式篡改的报告书无效。
The report is invalid when anything of the following happens illegal transfer, reproduce, embezzlement, imposture, modification or tampering in any media form.
10. 本报告有效期至 2022 年 12 月 31 日。
This report is valid until December 31, 2022.

